
Vragen voor het vragenuur 27 januari 2021 van 15.00 – 15.30 uur (locatie Topweer of digitaal via 

Starleaf)

I Vragen van de SP over mishandeling bij Kardingerbult (Lucy Wobma)

Op 10 januari jl. is bij de Kardingerbult een jonge vrouw mishandeld door twee mannen. Ze fietste op 

het Meedenpad en is van haar fiets getrokken. Dit soort situaties, mishandelingen, overvallen komen 

op die plek al langere tijd met enige regelmaat voor. Dit speelt al enkele jaren, is het college bekend 

met deze onveilige situatie? Zo ja, hoe wordt deze aangepakt? En kan het college toezeggen dat de 

aanpak wordt geïntensiveerd nu duidelijk is dat deze plek, waar toch veel fietsers langs moeten, nog 

altijd onveilig is? Wat doet het college aan het verbeteren van de objectieve veiligheid en het 

verbeteren van de subjectieve veiligheidsbeleving (zoals zichtlijnen en verlichting)?

II vragen van de PVV over de avondklok (Ton van Kesteren)

Het betreft hier een disproportionele vrijheidsbeperkende maatregel met een wankele medische 

basis. De maatregel die door de het demissionaire kabinet als urgent wordt gezien heeft grote impact 

op onze samenleving. 

Omdat er veel uitzonderingen op deze vrijheidsbeperkende maatregel worden verwacht, en 

politiebonden inmiddels hebben aangegeven dat handhaving dan wel controle op naleving ervan niet 

eenvoudig is, en mogelijk zelfs ten koste zou kunnen gaan van bijvoorbeeld 112-meldingen, heeft de 

PVV fractie een aantal vragen voor het College van B&W 

1. Is het College zich bewust van de consequenties van deze vrijheidsbeperkende maatregel 

voor onze inwoners en daklozen, maar ook voor de werkdruk bij de politie, die de handen vol 

zal krijgen aan het handhaving van deze maatregel? 

2. Waar ligt bij het College van B&W de hoogste prioriteit voor de politie als het gaat om 112-

meldingen, 0900-8844 meldingen of naleving van de zogenaamde avondklok?

3. Op welke wijze zal de verwachte toename van (uitgelopen) samenkomst bij mensen thuis 

tussen 21.00 uur en 4.30 uur worden gehandhaafd?

4. Is de politie in de gemeente Groningen voorbereid op eventuele excessen en/of buitensporig 

geweld? En zo ja, hoe?

III  Vragen  van  het  CDA  namens  alle  gemeenteraadsfracties  naar  aanleiding  van  digitaal 

werkbezoek met Overbrug (Jalt de Haan) 

Op  woensdag  20  januari  had  de  raad  een  digitaal  werkbezoek  met  Overbrug.  Overbrug  is  een 

netwerkorganisatie van dertien organisaties uit Groningen dat samen met jongeren “petten, wetten 

en loketten” die 16+ jongeren belemmeren op hun weg naar zelfstandigheid, willen slechten. Het  

ging tijdens het werkbezoek vooral over de toenemende eenzaamheid onder jongeren tijdens de 

coronacrisis.  Omdat  dit  de  gemeenteraadsfracties  zorgen  baart  en  we  willen  kijken  wat  we  als  

gemeente kunnen bijdragen, hebben we een aantal vragen aan het college opgesteld. 
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1. Ziet  het college een verhoging van het aantal  meldingen voortvloeiend uit  de  groeiende 
eenzaamheid? 

2. Welke acties worden er op dit moment vanuit het college ingezet om de eenzaamheid onder 

jongeren te bestrijden? 

Vanuit het rijk is erin december 2020 58,5 miljoen beschikbaar gesteld om eenzaamheid bij jongeren  

en jongvolwassenen tijdens de coronacrisis tegen te gaan. Dit geld is bedoeld voor het organiseren 

van coronaproof activiteiten en de invulling wordt overgelaten aan jongeren en lokale organisaties,  

zoals het jeugd- en jongerenwerk.

3. Wat is er met dit geld gedaan en/of welke activiteiten zijn er gepland?

Een  ander  probleem  waar  veel  jongeren  mee  te  maken  hebben,  is  het  afnemende  aantal  

stageplekken. Vanuit de organisaties die samen Overbrug vormen, werd de bal ook bij de gemeente 

neergelegd.

4. Wat kan het college doen om het aantal stageplekken binnen de gemeente te vergroten,  

zodat meer jongeren terecht kunnen voor een stage?

5. Ziet het college ook een rol voor zichzelf weggelegd richting organisaties die de gemeente  

subsidieert  om ze op te roepen indien mogelijk het aantal stageplekken uit te breiden?

Tenslotte komen  er  bij  Jimmy’s  een  groeiend  aantal  vragen  binnen  naar  hulp  bij  het  studeren, 

huiswerk maken en online  lessen volgen.  Het gaat  hierbij  niet  om inhoudelijk  vragen,  maar een 

verzoek  naar  een rustige studieplek  en het  helpen met  plannen.  Jimmy’s  zelf  heeft plek  voor 4  

studenten, maar de behoeften is waarschijnlijk  veel groter. De behoeften komt van verschillende 

groepen. Aan de ene kant jongeren die nog thuis wonen en geen rust vinden op hun kamer vanwege 

thuiswerkende ouders en broertjes/zusjes die les volgen. Aan de andere kan jongeren die op kamers 

zijn, een (nieuwe) studie volgen en alleen online contact hebben. 

6. Onder andere door de adviseur mentale gezondheid van het RIVM is gepleit om bijvoorbeeld  

leegstaande  gebouwen  van  culturele  organisaties  in  te  zetten  om  jongeren  een  plek  te  

bieden  om  te  studeren.  Wat  vind  het  college  van  dit  idee?  Is  het  ook  bereid  om  voor  

jongeren op zoek te gaan naar studieplekken?
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